
Protokoll fört vid styrelsemöte för Grums Badmintonklubb 111011 
 
Närvarande: Thomas Belsing, Tommie Nederman, Peter Hjärtquist, Stefan Malmgren, 

Amanda Nederman, Jessica Andersson 
 
§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnat av ordföranden Thomas Belsing. 
 
§2  Dagordningens fastställande 

Punkterna ”Inköp av klubbracketar” lades till. 
 
§3  Styrelsens konstituering 
 Kassör: Tommie Nederman. 
 
§4  Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll lästes upp. 
 
§5  Ekonomi 

Vi har nu sammanlagt runt 41 500kr på kontot och i kontanter. Fram tills nästa 
möte väntas inkomster på runt 3 500kr + medlemsavgifter och utgifter på 16 
700kr. 

 
§6  Tävlingsrapporter 

Picassofjädern: 
Victor Nederman 2:a HSB 
Amanda Nederman 3:a DSB 
Amanda Nederman/Jessica Narvelid (ChBS) 1: DDB 
Jessica Andersson/Malin Söderqvist 3a: DDB 
Wenche Risfalk (ChBS)/Amanda Nederman 3:a DDB 
Victor Nederman/Amanda Nederman 3:a MDB 
Oscar Aronsson/Jessica Andersson 3:a MDB 
Johan Belsing 3:a HSU13 
Ludvig Lindström (Sollentuna)/Johan Belsing 1:a HDU13 
Gustav Aronsson/Linus Elvin 3:a HDU15 
Lisa Persson/Tove Munthe 2:a DSU15 
 
Serien: 
Grums 1 - Skara BMK 7 - 1 
Trollhättans BMF 3 - Grums 1  2 - 6 
 
 
Vi har även deltagit i 
Skånska internationella ungdomsspelen 
Riksklasskval i Örebro och Åby 
WJT Frölunda 

 
§7  Hemsidan 

Vänertourtävlingarna ska läggas till på tävlingskalendern. 
Banneryta för 500-klubben ska göras. 



Träningar ska göras med synliga, kanske ha rubrik ”Träning” med underrubriker 
”Tränare” och ”Träningstider”. 

  
§8   500-klubben 
  Flera företag har nappat. Arbetet fortgår med personliga kontakter. 
  
§9  Klubbkläder 
  Tommie och Amanda tar hem provtröjor från Fukuda för utvärdering. Vi siktar 

på att ha beställda kläder innan jul. 
 
§10   Lördagsträningarna 
  Berörda ledare ska planera och göra ett schema över vem som tar vilket 

träningspass. En första planering skall göras på träningen 12/10. 
   
§11  Dygnslaget 

Tomas gör inbjudan. Annonsen är ute. Inbjudan ska ut på MeraBadminton och 
hemsidan. Sista anmälningsdag kommer bli helgen efter Carlstad Open, runt 
17/12. 
Kanske kan vi ha ett rullande bildspel som visar historiska/nostalgiska bilder på 
en vägg. 

 
§12 Inköp av klubbracketar 

Racketar beställs från Fukuda tillsammans med klubbkläderna. Vi ska ha 
låneracketar och ett par stycken ska vara något exklusivare för extraracketar vid 
tävling. 

 
§13 Jubileum 
 Diskussion om jubileet hänskjuts till nästa möte. 
 
§14 Nästa möte 
 Nästa möte är 8/11 -11. Stefan ansvarar för fika. 
  
§15 Mötets avslutande 
 Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet    justeras 
 
…………………………………  …………………………….. 
Peter Hjärtquist   Thomas Belsing 
 


